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朝陽科技大學
099學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	7116
	Course Number
	7116

	授課教師
	陳人維
	instructor
	CHEN,JEN WEI

	中文課名
	專題討論(一)
	Course Name
	Seminar (Ⅰ)

	開課單位
	休閒事業管理系碩士班二A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	1
	Credits
	1

	課程目標
	1.      透過學術論文研讀與評析，提升同學學術研究之能力 

2.      透過閱讀報告練習提升同學學術寫作與口頭報告之能力 

3.      透過研究提案之撰寫的過程建構同學論文執行與完成的能力 


	Objectives
	This class helps students to construct their research ability about leisure, recreation and tourism management. Systematic instructions including topic-based research paper discussion, case study and research proposal presentation were designed to enhance students' domain knowledge and problem solving capability.

	教材
	歷年論文專題討論選集  朝陽休閒所

The Sports Journal
	Teaching Materials
	1.research paper：topic-based paper selected from major journals of  leisure, recreation and tourism management.

2.industry case：real world business cases in leisure, recreation and tourism industry 



	成績評量方式
	書面報告50％

口頭報告50％
	Grading
	report 50%

paper 50%



	教師網頁
	

	教學內容
	透過學術報告撰寫的過程及公開報告的練習，讓同學有機會接觸更多的領域及表達個人報告
	Syllabus
	The class help students to heighten skill of briefing.

This class provide chance for student to discus and to clean issues.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

